

Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-10-10

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:01

§ 2 Närvarande ledamöter

Hassan Othman Alkady, ordförande

Erik Ohlsson, vice ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Tilda Ramstedt, utbildningsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Füreyä Ek, kommunikationsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande

Erik Ohlsson väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare

Hassan Othman Alkady och Tim Spjuth väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning

§ 11 Info: LAMG och § 12 Info: EDUC läggs till i dagordningen.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-10-03).

§ 8 Varvet runt

Ordförande

Ordförande har fört det löpande arbetet med mailkontakt. Han har även hjälpt kommunikationsansvarig med balinbjudningarna och skrivit JURO-ortsrapport tillsammans med utbildningsansvarig. Han och vice ordförande har dessutom bokat boende inför strategihelgen.

Vice Ordförande

Vice ordförande har bokat boende inför strategihelgen.

Kassör

Kassör har fört det löpande arbetet med bokföringen.

Sekreterare

Sekreteraren har fört det löpande arbetet med mötesprotokollen.

Idrottsansvarig

Idrottsansvarig har haft korpenmatcher.

Utbildningsansvariga

Utbildningsansvariga har varit på både EDUC- och LAMG-möte (se mer information under egna punkter). De har även fått in klagomål gällande KEXEN och detta rörde en viss fraktion. Institutionen lyssnade på problemet, tog det vidare till kursansvarig och la in tre frågestunder där studenterna kan få sina frågor besvarade. En av utbildningsansvariga har även skrivit JURO-ortsrapport.

Evenemangsansvariga

Evenemangsansvariga har fortsatt arbetet inför balen. De har även kollat på specialinbjudningarna till balen och hjälpt kommunikationsansvarig med arbetet kring dem.

Kommunikationsansvarig

Kommunikationsansvarig har gjort specialinbjudningar till de som ska få en personlig inbjudan till balen. Hon kommer även att vara med i en intervju i nästa nummer av Rättstrycket och har därför kollat igenom utkastet till artikeln.

Näringslivsansvariga

Näringslivsansvariga har planerat inför Stockholmsresan och fört den löpande mailkontakten med samarbetspartners.

§ 9 Varvet runt arbetsgrupper

Arbetsgrupp: Järnbalk

Arbetsgruppen har skickat iväg Järnbalken på tryckning.

Arbetsgrupp: 5-kamp

Arbetsgruppen väntar på svar från institutionen.

Arbetsgrupp: Krishanteringsplan

Arbetsgruppen gör krishanteringsplanen på den kommande strategihelgen.

Arbetsgrupp: Halvtidsfesten

Det finns ännu ingen arbetsgrupp utan en intresseanmälan har lagts ut på JF:s Instagram.

§ 10 Diskussion: Stå vid JF:s monter på HUMJUR

Vice ordförande berättar att HUMJUR-mässan kommer att vara mellan 10-16 nästa onsdag. Han har tänkt att det ska stå två styrelsemedlemmar vid montern och att alla ska stå där en timme vardera. Vice ordförande ska göra ett schema där styrelsen kan skriva in vilken timme som passar bäst för dem.

§ 11 Info: LAMG

Utbildningsansvariga har varit på LAMG-möte (lokala arbetsmiljögruppen). Under mötet diskuterade de bland annat att man ska marknadsföra studieplatserna som finns i Samhällsvetenskapliga biblioteket som har öppnat upp igen. De fick information om att tentasalarna kommer att finnas kvar hela år 2024 också innan de försvinner. De letar just nu efter nya tentasalar som kan ersätta de som försvinner. Utbildningsansvariga tog också upp förslag på hur man kan utöka studieplatserna i korridorerna och dessa förslag ska nu tas vidare. De pratade dessutom om PDV, pågående dödligt våld, och detta ska tas upp på nästa möte med institutionen. Det finns även problematik gällande IA-anmälningar då det inte är någon som får dessa anmälningar. Det är inte bra att ha ett system som inte fungerar och det var en på mötet som tog på sig att titta vidare och försöka åtgärda problemet.

§ 12 Info: EDUC

Utbildningsansvariga har även varit på EDUC-möte. De pratade om liknande saker som diskuterades under LAMG. Utbildningsansvarig i kåren hade dessutom inte så mycket att informera utan det blev mer diskussion mellan de närvarande på mötet. Det framkom dock ett problem med att utbildningsansvariga från de andra föreningarna inte går på sina möten. Det är problematiskt då utbildningsfrågorna är oerhört viktiga och åtgärder för detta ska nu undersökas.

§ 11 Övrigt

Ordförande har fått ett mail från en författare av en bok om åklagaryrket. Ordförande förklarar bakgrunden till vad dessa journalister har skrivit, en bok om åklagaryrket, främst hur det är att vara kvinna i branschen, men även om dagens rättssystem. Dessa journalister vill komma och föreläsa om sin bok och om de aktuella ämnen som de skrivit en bok om.

Ordförande frågar den resterande styrelsen hur de ställer sig till att journalisterna ska komma och föreläsa på skolan. Styrelsen ställer sig positiva till förslaget och ger ordförande i uppdrag att kolla vidare på det.

§ 12 Nästa möte

2023-10-17 kl. 08:00-09:00.

§ 13 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 08:22



Hassan Othman (25 okt 2023 13:58 GMT+2)

Hassan Othman



Tim Spjuth (25 okt 2023 09:39 GMT+2)

Tim Spjuth